

**PATENT ASSIGNMENT**

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.1

|  |                                 |
|--|---------------------------------|
| SUBMISSION TYPE:   | NEW ASSIGNMENT                  |
| NATURE OF CONVEYANCE:  | ASSIGNMENT                      |
| <b>CONVEYING PARTY DATA</b>  |                                 |
| Name   | Execution Date                  |
| RHODIA ELECTRONICS AND CATALYSIS   | 11/20/2009                      |
| <b>RECEIVING PARTY DATA</b>  |                                 |
| Name:  | RHODIA OPERATIONS               |
| Street Address:  | 40, RUE DE LA HAIE COQ          |
| City:  | AUBERVILLIERS                   |
| State/Country:   | FRANCE                          |
| Postal Code:   | 93306                           |
| <b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>   |                                 |
| Property Type  | Number                          |
| Application Number:  | 10549957                        |
| <b>CORRESPONDENCE DATA</b>   |                                 |
| Fax Number:  | (703)836-2021                   |
| <i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>   |                                 |
| Phone:   | 703-836-6620                    |
| Email:   | offserv@bipc.com                |
| Correspondent Name:  | BUCHANAN, INGERSOLL & ROONEY PC |
| Address Line 1:  | POST OFFICE BOX 1404            |
| Address Line 4:  | ALEXANDRIA, VIRGINIA 22313-1404 |
| ATTORNEY DOCKET NUMBER:  | 1022702-000275                  |
| NAME OF SUBMITTER:   | Norman H. Stepno                |
| <b>Total Attachments: 8</b><br>source=Assignment#page1.tif<br>source=Assignment#page2.tif<br>source=Assignment#page3.tif<br>source=Assignment#page4.tif<br>source=Assignment#page5.tif |                                 |

OP \$40.00 10549957

**501205824**

**PATENT  
 REEL: 024542 FRAME: 0245**

source=Assignment#page6.tif  
source=Assignment#page7.tif  
source=Assignment#page8.tif

**<sup>1</sup>RHODIA ELECTRONICS AND CATALYSIS**  
Simplified joint stock company with a share capital of EUR42,583,665  
Registered office: 26, rue Chef de Baie - 17041 La Rochelle  
No 380 293 068 La Rochelle Companies Register

**DECISION endorsed on 20 NOVEMBER 2009**

**DECISION authorizing the DISSOLUTION without LIQUIDATION of a company**

RHODIA OPÉRATIONS, a simplified joint stock company with a share capital of EUR695,897,850 having its registered office at Aubervilliers (93306) - 40 rue de la Haie Coq, number 622 037 083 in Bobigny Companies Register has acquired the entire stock of shares of RHODIA ELECTRONICS AND CATALYSIS, a simplified joint stock company with a share capital of EUR42,583,665 having its registered office at 26 rue Chef de Baie in La Rochelle (17041), number 380 293 068 in La Rochelle Companies Register.

As sole partner, Rhodia Opérations authorized the dissolution of Rhodia Electronics and Catalysis pursuant to the provisions of section 1844-55, paragraph 3 of the French Code of Civil Law (*Code civil*).

**STATEMENT of DISSOLUTION without LIQUIDATION of RHODIA  
ELECTRONICS AND CATALYSIS**

Whereby, Mr Gilles AUFFRET as Chairman of Rhodia Opérations and sole partner of Rhodia Electronics and Catalysis decides to:

1. dissolve Rhodia Electronics and Catalysis pursuant to section 1844-5, paragraph 3 of the French Code of Civil Law and this dissolution shall entail the general transfer of the assets of Rhodia Electronics and Catalysis, there being no grounds for liquidation, provided only that by the end of a 30 days term for objecting starting from the publication of this decision in a newspaper authorized to publish legal notices no creditors have objected to the dissolution or that any objections raised have been dismissed by a court in first instance or that any debts have been repaid or securities offered.

This dissolution will be published and registered in La Rochelle Companies Register pursuant to the applicable laws:

2. appoint Sophie Pla, Michaël van der Horst and Vincent Frémin attorneys-in-fact in consequence of this dissolution without liquidation and to empower them to act separately and to subdelegate, in order to:
  - publish this decision in a newspaper authorized to publish legal notices so as to start the creditors' 30 (thirty) days term for objecting,
  - where applicable, record the absence of any objection to this decision from creditors at the end of the aforementioned term, and sign any waiver of objection right, and record the general transfer of the assets of Rhodia Electronics and Catalysis, and ensure that Rhodia Electronics and Catalysis is struck off the Companies Register.

**Evelyne FUSILIER**  
Traductrice Expert près la  
cours d'appel de Limoges

1/1, Anglais - Danois

(Initials: GA)

- in the event of any objection by one or more creditors, record any dismissal of such objections or any court-ordered offer of securities;
  - where applicable, legalize or confirm by any private agreement or instrument the transfer of the assets of Rhodia Electronics and Catalysis to Rhodia Opérations, and specify the nature hereof, and correct any omission or inaccuracy, and draw up and complete any owner's titles to property.
  - transfer from Rhodia Electronics and Catalysis to Rhodia Opérations:
    - o all patent applications and patents made in the name of Rhodia Electronics and Catalysis as well as any property rights related to such patent applications and/or patents, and
    - o any right to initiate, continue or resume in its name any proceedings related to such patent applications and/or patents, including for infringement of patent or for damages, including those concerning events that may have occurred prior to this decision; and
    - o any right to initiate, continue or resume in its name any injunction against third parties' patents at the relevant patent offices;
  - represent Rhodia Electronics and Catalysis before any court, as well as any agency and authority, and represent Rhodia Electronics and Catalysis in any judicial or amicable settlement or liquidation, and draw up any statements of debt,
  - generally, take all decisions and sign all documents and perform all formalities required as a result of this decision and the subsequent transfer of assets.
3. Under this decision and the aforementioned law, enter into all commitments and obligations binding Rhodia Electronics and Catalysis to any contracting and other third parties as well as all rights that the dissolved company may previously have had.

## TAXATION

### 1. EFFECTIVE DATE AS REGARDS TAXATION

The dissolution without liquidation of Rhodia Electronics and Catalysis is effective as regards taxation on 1<sup>st</sup> January 2009.

### 2. APPLICABLE TAX SYSTEM

#### 2.1 VAT

Rhodia Opérations shall enter into all the rights and obligations of Rhodia Electronics and Catalysis regarding VAT as from the end of the corporate existence of Rhodia Electronics and Catalysis.

**Evelyne FUSILIER**  
Traductrice Expert près la  
cours d'appel de Limoges  
304 Anglais - Danois

Initials: GA)  
**PATENT**  
**REEL: 024542 FRAME: 0248**

Pursuant to the provisions of section 257 of the French General Tax Code (*Code général des impôts*), the delivery of assets, services and other operations mentioned in paragraphs 6° and 7° of this section between persons liable to VAT is exempted from VAT.

In compensation, Rhodia Opérations shall carry out the regularizations provided for in section 207 of appendix II to the French General Tax Code and pay any taxes resulting of any self-assignment or self-delivery that may become payable after the aforesaid operation and that would normally have had to be paid by Rhodia Electronics and Catalysis if the latter had continued to use the said assets.

## 2.2. CORPORATE INCOME TAX (IMPÔT sur les SOCIÉTÉS)

This dissolution without liquidation is subject to the preferential corporate income tax provided for by section 210 A of the French General Tax Code.

In compensation, Rhodia Opérations shall fulfil all its obligations under this preferential taxation, including:

- include in its liabilities any reserves of which the taxation may have been postponed and the special reserve for long-term capital gains previously subject to a reduced corporate income tax of 10%, 15%, 18%, 19% or 25 % and the reserves for currency fluctuations which have not yet been included in the taxable profit;
- to substitute for Rhodia Electronics and Catalysis and write-back any profits or losses not yet taken into account for the taxation of Rhodia Electronics and Catalysis;
- to determine capital gains accrued after the assignment of non depreciable assets on the basis of their value recorded in the books of Rhodia Electronics and Catalysis for tax purposes;
- in accordance with section 210 A of the French General Tax Code, write-back into its taxable profit any capital gains on depreciable assets transferred from Rhodia Electronics and Catalysis resulting from the merger;
- record in its balance sheet all items other than fixed assets at the value recorded in the books of Rhodia Electronics and Catalysis for tax purposes or include in the profit or loss for the financial year the difference between the new value of such items and the value recorded in the books of Rhodia Electronics and Catalysis for tax purposes;
- carry forward to its balance sheet all entries in the books of Rhodia Electronics and Catalysis (initial value, depreciation, provisions for depreciation and net value) regarding the assets transferred in the operation.

Furthermore, Rhodia Opérations shall enclose with its tax return and that of Rhodia Electronics and Catalysis a statement in the form set out by the Tax Department giving for each type of item included in the merger all relevant information for the calculation of the taxable income resulting from the assignment of each item and the value of the technical capital loss resulting from the merger (*mali technique de fusion*) mentioned in the third paragraph of part 1 in section 210 A of the French General Tax Code pursuant to section 54 *septies* I and section 38 *quindecies* of Appendix III of the French General Tax Code.

Evelyne FUSILIER

Traductrice Expert près la  
cours d'appel de Limoges

2/1 Anglais - Danois

[Initials: GA]

PATENT

3/4

REEL: 024542 FRAME: 0249

Rhodia Opérations shall record in the register mentioned in section 54 *septies* of the French General Tax Code any capital gains that may exist on non depreciable assets included in the merger of which the taxation has been postponed.

### 2.3. REGISTRATION DUTIES

The dissolution without liquidation of Rhodia Electronics and Catalysis is subject to fixed registration duties amounting to EUR500 pursuant to section 816 of the French General Tax Code.

The transfer of real property owned by Rhodia Electronics and Catalysis is subject to a cadastral tax at a rate of 0.715% pursuant to section 647 of the French General Tax Code.

### POWERS OF ATTORNEY

Holders of an original or other copy or of an extract of this decision are fully empowered to perform any other formalities required by applicable laws or regulations.

### EXPENSES

Expenses and charges related to this decision and the consequences thereof shall be borne by Rhodia Opérations.

Executed in Aubervilliers on the 20<sup>th</sup> day of November 2009

[Signature]

**The Chairman,  
Gilles AUFFRET**

*Je soussignée, Evelyne Fusilier Jenkinson, Expert près la Cour d'appel de Limoges, Traductrice en langues anglaise, danoise et française, certifie que la présente traduction en langue anglaise est effectuée à partir d'un fichier informatique rédigé en langue française et y est conforme*

*Visé par moi « Ne variatur » le 27 janvier 2010 - N° 506 OTFA*

*Evelyne Fusilier Jenkinson, sworn translator in Danish, English and French at Limoges Court of Appeal, France, certify hereby that this translation into English is true to a computer file written in French*

**Evelyne FUSILIER**  
Traductrice Expert près la  
cours d'appel de Limoges  
4/4 Anglais - Danois

**RHODIA ELECTRONICS AND CATALYSIS**  
Société par Actions Simplifiée au capital de 42 583 665 €  
Siège social : 26, rue Chef de Baie – 17041 La Rochelle  
380 293 068 RCS La Rochelle

**ACTE de DECISION du 20 NOVEMBRE 2009**

**DECISION de DISSOLUTION sans LIQUIDATION**

La société RHODIA OPERATIONS, société par actions simplifiée au capital de 695 897 850 euros, dont le siège social est à Aubervilliers (93306) – 40 rue de la Haie Coq, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Bobigny sous le numéro 622 037 083 a acquis l'intégralité des actions de la société RHODIA ELECTRONICS AND CATALYSIS, société par actions simplifiée au capital de 42 583 665 euros, dont le siège social est situé 26 rue Chef de Baie à La Rochelle (17041), immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de La Rochelle sous le numéro 380 293 068.

En sa qualité d'associé unique, la société Rhodia Opérations a autorisé la dissolution de la société Rhodia Electronics and Catalysis par application des dispositions de l'article 1844-5, alinéa 3 du Code civil.

**DECLARATION de DISSOLUTION sans LIQUIDATION de la SOCIETE RHODIA ELECTRONICS AND CATALYSIS**

En conséquence de ce qui a été exposé ci-dessus, Monsieur Gilles AUFFRET, agissant en qualité de Président de la société Rhodia Opérations, associé unique de la société Rhodia Electronics and Catalysis déclare :

1. Dissoudre la Société Rhodia Electronics and Catalysis en application de l'article 1844-5, alinéa 3 du Code civil, cette dissolution devant entraîner la transmission universelle du patrimoine de la société Rhodia Electronics and Catalysis sans qu'il y ait lieu à liquidation, sous la seule réserve qu'à l'issue du délai d'opposition de 30 jours ouvert à compter de la publication de la présente décision dans un journal d'annonces légales, les créanciers n'aient pas fait opposition à la dissolution ou, en cas d'oppositions, que celles-ci aient été rejetées en première instance ou que le remboursement des créances ait été effectué ou les garanties constituées.

Cette dissolution sera publiée et inscrite au Registre du Commerce de La Rochelle, conformément aux dispositions légales en vigueur ;

2. Mandater, en conséquence de cette dissolution sans liquidation, Sophie Pla, Michaël van der Horst et Vincent Frémin, avec pouvoir d'agir séparément et de subdéléguer, à l'effet de :

- faire procéder à la publication de la présente décision dans un journal d'annonces légales, de sorte à ouvrir le délai d'opposition des créanciers de trente (30 jours),
- le cas échéant, constater l'absence d'opposition des créanciers à la présente décision de dissolution à l'expiration du délai visé ci-dessus, signer la déclaration de non-opposition,

constater la transmission universelle du patrimoine de la société Rhodia Electronics and Catalysis et la faire radier du registre du commerce et des sociétés,

- en cas d'opposition faite par un ou plusieurs créanciers, constater le rejet des oppositions ou la constitution de garanties ordonnées par décision judiciaire,
  - le cas échéant, conformer et réitérer, par tous actes sous seing privé ou authentique, la transmission des biens de la société Rhodia Electronics and Catalysis à la société Rhodia Opérations, en tant que de besoin, en préciser la désignation, réparer toutes omissions ou inexactitudes, établir et compléter toutes origines de propriété,
  - procéder au transfert de Rhodia Electronics and Catalysis vers Rhodia Opérations :
    - o de toutes les demandes de brevet et brevets au nom de Rhodia Electronics and Catalysis ainsi que les droits de priorité attachés à ces demandes de brevets et/ou brevets, et
    - o du droit d'engager, continuer ou reprendre en son nom toute action basée sur ces demandes de brevet et/ou brevets, notamment en contrefaçon ou en réparation du préjudice subi, même pour des faits antérieurs au présent acte ; et
    - o du droit d'engager, continuer ou reprendre en son nom toute procédure d'opposition à l'encontre de brevets de tiers auprès des offices de brevets concernés,
  - représenter en justice la société Rhodia Electronics and Catalysis, ainsi qu'auprès de toutes administrations et autorités, la représenter dans toutes procédures de redressement ou de liquidation judiciaire ou amiable et procéder à toutes déclarations de créances,
  - d'une façon générale, prendre toutes décisions, signer tous actes et procéder à toutes formalités nécessitées par la présente décision et la transmission de patrimoine subséquente.
3. Par effet des présentes et de la loi susvisée, reprendre l'ensemble des engagements et des obligations de la société Rhodia Electronics and Catalysis à l'égard de ses cocontractants et, d'une manière générale, à l'égard des tiers, ainsi que l'ensemble des droits dans la société dissoute bénéficiait antérieurement.

## ASPECTS FISCAUX

### 1. DATE D'EFFET FISCAL

La dissolution sans liquidation de la société Rhodia Electronics and Catalysis prend effet, sur le plan fiscal, le 1er janvier 2009.

### 2. REGIME FISCAL

#### 2.1. TVA

La société Rhodia Opérations est subrogée dans tous les droits et obligations de la société Rhodia Electronics and Catalysis, en matière de T.V.A., à partir de la date de disparition de la personne morale de cette dernière.



Conformément aux dispositions de l'article 257 du Code général des impôts, les livraisons de biens, les prestations de services et opérations mentionnées aux 6° et 7° dudit article, réalisées entre redevables de la TVA, sont dispensées de cette taxe.

En contrepartie, la société Rhodia Opérations s'engage à procéder aux régularisations prévues à l'article 207 de l'annexe II du Code général des impôts et aux taxations des cessions ou des livraisons à soi-même qui deviendraient exigibles postérieurement à l'opération et qui auraient en principe incombé à la société Rhodia Electronics and Catalysis si cette dernière avait continué à utiliser elle-même ces biens.

## 2.2. IMPOT sur les SOCIETES

La présente opération de dissolution sans liquidation est placée sous le régime de faveur de l'impôt sur les sociétés prévu par l'article 210 A du Code général des impôts.

En contrepartie, la société Rhodia Opérations s'engage à respecter toutes les obligations résultant de l'application de ce régime de faveur, et notamment :

- à reprendre à son passif les provisions dont l'imposition aurait été différée ainsi que la réserve spéciale où Rhodia Electronics and Catalysis a porté les plus-values à long terme soumise antérieurement à l'impôt sur les sociétés au taux réduit de 10 %, 15 %, 18 %, 19 % ou 25 % ainsi que la réserve où ont été portées les provisions pour fluctuation des cours non encore rapportées au résultat imposable ;
- à se substituer à Rhodia Electronics and Catalysis pour la réintégration des résultats dont la prise en compte aurait été différée pour l'imposition de cette dernière ;
- à calculer les plus-values réalisées ultérieurement à l'occasion de la cession d'immobilisations non amortissables reçues en apport, d'après la valeur qu'elles avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de Rhodia Electronics and Catalysis ;
- à réintégrer dans son bénéfice imposable à l'impôt sur les sociétés dans les conditions fixées par l'article 210 A du Code général des impôts, les plus-values dégagées par la confusion sur l'apport par Rhodia Electronics and Catalysis de ses biens amortissables ;
- à inscrire à son bilan les éléments autres que les immobilisations pour la valeur qu'ils avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de Rhodia Electronics and Catalysis ou à défaut à rattacher au résultat de l'exercice de la confusion, le profit correspondant à la différence entre la nouvelle valeur de ces éléments et la valeur qu'ils avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de Rhodia Electronics and Catalysis ;
- à reprendre à son bilan les écritures comptables de Rhodia Electronics and Catalysis (valeur d'origine, amortissements, provisions pour dépréciation et valeur nette) concernant les éléments d'actif apportés du fait de l'opération.

En outre, Rhodia Opérations s'engage à joindre à sa déclaration de résultat et à celle de Rhodia Electronics and Catalysis un état conforme au modèle fourni par l'Administration faisant apparaître, pour chaque nature d'élément compris dans la fusion, les renseignements nécessaires au calcul du résultat imposable de la cession ultérieure des éléments considérés et la valeur du mali technique de fusion mentionné au troisième alinéa du 1 de l'article 210 A du Code général des

**PATENT**

**REEL: 024542 FRAME: 0253**

impôts, conformément à l'article 54 septies I et à l'article 38 quindecies de l'annexe III au code général des impôts.

La société Rhodia Opérations inscrira, s'il y a lieu, les plus-values dégagées sur les éléments d'actifs non amortissables compris dans la fusion, et dont l'imposition a été reportée, dans le registre prévu à l'article 54 septies du Code général des impôts.

### 2.3. DROITS d'ENREGISTREMENT

La dissolution sans liquidation de la société Rhodia Electronics and Catalysis entraîne l'exigibilité du droit fixe de 500 euros prévu à l'article 816 du Code général des impôts.

Le transfert des immeubles de la société Rhodia Electronics and Catalysis donnera lieu au versement de la taxe de publicité foncière de 0,715 % en vertu de l'article 647 du Code général des impôts.

### POUVOIRS

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original, d'une copie ou d'un extrait des présentes, à l'effet d'accomplir toutes autres formalités requises par les textes législatifs ou réglementaires en vigueur.

### FRAIS

Les frais des présentes et ceux qui en seront la conséquence seront supportés par la société Rhodia Opérations.

Fait à Aubervilliers, le 20 novembre 2009



Le Président  
Gilles AUFFRET